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Föreningsbrev 1/2023 
Fredagen den 21 april 2023 möttes PRO-distriktet för ett möte med styrelsen där 
ledamöterna kunde delta både fysiskt och digitalt. 

Det har från några föreningar kommit önskemål om ett föreningsbrev med 
information om aktuella frågor inom styrelsen m.m. Styrelsen tillstyrkte förslaget och 
här kommer det första föreningsbrevet. 

 

Så här ser styrelsen ut efter årsmötet: 

Ordförande: Gertrud Nygren 

Vice ordförande: Åke Edin 

Kassör: Anitha Olofsson 

Sekreterare: Elsy Johansson 

Ledamöter: Inger Breil, Siv Risberg Borgh, Ingrid Erixon, Mats Danielsson och 
Thomas Hägg. 

Ersättare: Eva Simonsson, Kerstin Åberg och Bernth Nygren. 

Adjungerad studieorganisatör: Eva Britt Björk 

 

Ekonomin: 

Ekonomin är fortsatt mycket god. Resultatet per 31/3 är 433 000 kronor. Under första 
kvartalet på året är det mest inkomster, bl a verksamhetsbidrag från PRO Riks och 
Region Jämtland-Härjedalen samt medlemsavgifter. Det är de inkomsterna som 
sedan ska täcka utgifterna för resten av året. Vi har en god likviditet! 

 

Studier: 

PRO kan ha egna kurser bl a för ordförande, kassörer, revisorer och sekreterare. 
Dessutom genomförs kontinuerligt kurser i Harald och hemsidan. 
 
 
Tillägg till verksamhetsberättelsen 2022: 

Enligt årsmötesbeslut bifogas tillägget med detta brev. 
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Fattade beslut om aktiviteter: 

PRO-Vetarna 30 maj 2023 

Styrelsemöte PRO-distriktet 14 juni 2023 

Höstmöte 31 oktober 2023 

DM i boule 2023 se kommande information 

”Wångendagarna” 2023 se kommande information 

Mellankongress 4 juni 2024  

 

Aktuella uppdrag: 

Ordförande har, den 17 maj, bjudit in företrädare för SPF Seniorerna och SKPF 
Pensionärerna till en gemensam träff för att diskutera möjligheterna till olika 
samarbeten. Vi har många gemensamma intressen där vi skulle tjäna på att visa att 
pensionärsorganisationerna i vårt län har samma åsikter, önskemål och krav. 

Gertrud Nygren och Åke Edin träffar kommunstyrelsens ordförande i Östersund 
angående parkeringarna i staden. 

Vid höstmötet kommer Folksam att medverka 

 

Styrelsen önskar alla föreningar och medlemmar en fin vår. 

 

Östersund 2023-05-02 

För Distriktsstyrelsen 

Gertrud Nygren och Elsy Johansson 

 eu. 

 


